



# UC San Diego

## 加利福尼亚大学圣地亚哥校区



### About the University of California San Diego

Founded in 1960, the University of California, San Diego (UCSD) is located in the north of the beautiful City of San Diego, California, occupying 2,141 acres (8.7 square kilometres) near the coast of the Pacific Ocean. San Diego is approximately 120 miles (190 km) south of Los Angeles and immediately adjacent to the border with Mexico. As the seventh oldest of the 10 University of California campuses, UCSD offers over 200 undergraduate and graduate degree programs, enrolling about 31,052 students (As of Fall 2014), and has 28,672 academic and staff (as of June 2013). Its undergraduate division is organized into six residential colleges.

### Accreditations

UC San Diego is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>).

### 加利福尼亚大学圣地亚哥校区简介

加州大学圣地亚哥校区成立于1960年，简称为UCSD，坐落于美丽的加州圣地亚哥市的北部。占地2,141英亩（8.7平方公里）临近太平洋。其位于旧金山以南190公里，毗邻墨西哥。圣地亚哥校区是10个加利福尼亚大学校区中第七所历史悠久的校区。拥有共计200个以上的大学本科和研究生专业，2014年在校生达到31,052名，教师及员工达到28,672名（据2013年6月统计。其大学生分布于校区内的6所学院内。

### 认证

加州大学圣地亚哥校区已获美国院校西部联盟认证。同时，也已被中华人民共和国教育部认可，并列入教育部涉外监管信息网(<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。

# The advantages of UC San Diego

(From UCSD website and Wikipedia)

- UCSD is a top public research universities in the United States, and recognized as one of America's Public Ivy universities. UCSD faculty, researchers, and alumni have won 20 Nobel Prizes, 8 National Medals of Science, 8 MacArthur Fellowships, and 2 Pulitzer Prizes. Of the current faculty, there are 26 members of the National Academy of Engineering, 90 members of the National Academy of Sciences, 45 members of the Institute of Medicine, and 106 members of the American Academy of Arts and Sciences. 16 Nobel laureates have taught on campus in the past five decades.
  - UCSD offers a wide range of education and research opportunities – from engineering, medicine and oceanography to the arts and humanities, and physical and social sciences—lending itself naturally to interdisciplinary learning. UCSD has a top-ranked department of theatre and dance, as well as a cutting-edge music department with one of the acoustically finest small concert halls in the world.
  - In 2010, The Daily Beast ranked UC San Diego as one of the happiest colleges in the United States, based on nightlife, number of student organizations, retention rate, and sunny days.
  - San Diego is the eighth-largest city in the United States and second-largest in California. San Diego is the birthplace of California. San Diego is one of the top-ten best climates and is one of the two best summer climates in America as scored by The Weather Channel.
  - Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- 圣地亚哥校区是美国一流的研究型大学，同时是一所公认的公立常春藤大学。其教授，研究人员以及校友已经获得了20枚诺贝尔奖，8枚美国国家科学奖，8枚麦克阿瑟天才奖，2枚普利策奖。在校教授中有26名美国国家工程院院士，90位美国国家科学院院士，45名美国医学研究所研究员，106名美国人文与科学院院士。共计16位诺贝尔奖获得者在过去五十年间执教于圣地亚哥校区。
  - 圣地亚哥校区为学生在教育和研究方面，提供了广泛的机会，从工程，医学，海洋生物到人文科学，物理，社会科学等，从而形成了多样和多方面的科学研究。圣地亚哥校区还拥有顶级的影视和舞蹈专业。其世界领先的音乐专业甚至拥有一座小型世界顶级音响的音乐厅。
  - 据美国新闻品牌报《The Daily Beast》在2010年的排名，圣地亚哥校区是美国最幸福校区之一。这个排名是按以下要素作出的：晚间娱乐，学生团体数量，学生保留率，和全年晴天的数目。
  - 圣地亚哥市是加州第二大城市，同时也是美国第八大城市。圣地亚哥市还是加利福尼亚州的出生地。它是美国十大气候最好的城市之一，同时，也是一年中有最佳双夏季的地区。
  - 圣地亚哥位于加州，与亚洲隔海相望，因为其阳光明媚而且气候宜人而闻名，因而成为中国人首选的观光地。一月的平均气温是摄氏10度，而7月的平均气温为摄氏29度。
  - 加州同时也是高新科技的的聚集地，很多国际知名高科技企业坐落于此。例如：苹果公司，脸书，谷歌，甲骨文公司以及思科公司等等，这些公司的需求为学生们创造了大量工作机会。

Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.

## U.S. News & World Report

### 《美国新闻与世界报道》in 2014

8th best public university in the US 在全美公立大学排名第8

37th best university in the US 在全美所有大学中排名第37

60<sup>th</sup> business school in the US 在全美商科学校中排名第60

## The Center for World-Class Universities at Shanghai Jiao Ton

### 在上海交通大学的世界大学学术排名

14<sup>th</sup> in the world 排名第14

# 加州大学圣地亚哥校区的独特优势





## The Center for the World University Rankings in 2014

### CWUR 世界大学综合排名

20th best university in the world 世界最佳大学排名第20

15th in the US 美国国内第15

The third best public university in the US 排名最佳美国公立大学第3

## Times Higher Education (2014-15)

### 《泰晤士高等教育2014-15》

41nd overall among the world's universities 全球排名第41

27<sup>th</sup> for life sciences 在生命科学领域全球排名第27

50<sup>th</sup> in engineering and technology 在工程和技术领域全球排名第50

59<sup>th</sup> in social sciences 在社会科学全球排名第59

## QS World University Rankings 2014

### 2014年《QS世界大学排名》

11<sup>th</sup> in life sciences and biomedicine 在生命科学和生物医学领域排名第11

## The Centre for Science and Technology Studies of Leiden University 莱顿大学的CWTS大学学术引用排名

14th in the World for Scientific Impact 在世界科学影响力排名第14

## National Science Foundation 2012 R&D Expenditures

### 美国科学基金会研发经费报告

5<sup>th</sup> in research funding among U.S. universities 按研究经费在全美公立大学里排名第5



## Undergraduate Admission for International Students

As an international student, you may apply to UC as either a freshman or as a transfer student, depending on your level of education.

Freshman applicants are students who have:

- Completed their secondary education and have earned a certificate of completion which enables them to be admitted to a university in their home country
- Never been enrolled as a university student

If you are following the Chinese national curriculum, follow these instructions for the application:

- List all courses and marks, from year 3 of lower middle school through years 1 through 3 of upper middle school exactly as they appear on your official academic records.
- Be prepared to submit your Graduation Certificate from the upper middle school if you are accepted to UC.

## 国际学生的人学要求

国际学生申请入学，可以申请新生入学或是转入学(根据不同的教育程度)

申请大一新生入学须符合:

- 完成中国的中学教育并获得毕业证书，同时满足中国国内报考大学的要求。
- 未被其他大学录取。

来自中国学生的申请需要:

- 提交在国内初中三年以及高中三年所有课程的正式成绩单。
- 一旦录取，必须提供你的高中毕业证书。
- 提供ACT测试以及ACT写作的成绩，或者，提供SAT阅读，数学和写作的成绩。ACT或SAT必须是在你准备入学的前一年的12月份之前的完成(例如，如果你计划

ACT Assessment plus the ACT Writing Test OR SAT Reasoning Test with critical reading, mathematics, and writing scores from the same sitting. ACT or SAT test must be taken by December of the year before you plan to enroll.

TOEFL: 80 or better for the Internet-based test and 550 or better for the paper-based test. IELTS: 7 or better.

在2016入学，你的考试必须在2015年的12月份以前完成)。

- 托福成绩要求：网考要求80分以上，或者，笔试要求550分以上。
- 雅思成绩要求：7分以上成绩。

## Categories of Undergraduate Majors 主要的大学本科专业类别:

- Anthropology 人类学
- Bioengineering 生物工程
- Biological Sciences 生物科学
- Chemistry and Biochemistry 化学与生物化学
- Chinese Studies 中国学
- Cognitive Science 认知科学
- Communication 传播学
- Computer Science and Engineering 计算机科学与工程
- Critical Gender Studies 性别学研究
- Dance 舞蹈
- Economics 经济学
- Electrical and Computer Engineering 电气和计算机工程
- Environmental Systems Program 环境系统工程学
- Ethnic Studies 民族学
- Italian Studies 意大利学
- Japanese Studies 日本学
- Judaic Studies 犹太学
- Latin American Studies 拉丁美洲学
- Linguistics 语言学
- Literature 文学
- Mathematics 数学
- Mechanical and Aerospace Engineering 机械与航空航天工程
- Music 音乐
- NanoEngineering 纳米工程学
- Philosophy 哲学
- Physics 物理学
- Political Science 政治学
- Psychology 心理学
- Public Health 公共健康
- Religion Studies 宗教研究
- Russian, East European & Eurasian Studies 俄罗斯，东欧和欧亚研究
- Oceanography 海洋学
- Sociology 社会学
- Structural Engineering 结构工程
- Theatre 戏剧
- Third World Studies 第三世界研究
- Urban Studies and Planning 城市研究与规划学
- Visual Arts 视觉艺术

## Graduate Programs 研究生专业:

- Arts & Humanities 艺术与人文科学
- Biological Sciences 生物科学
- Health Sciences 健康科学
- Engineering 工程学
- Physical Sciences 物理学
- Management 管理学
- International Relations and Pacific Studies 国际关系与太平洋研究
- Oceanography 海洋学
- Social Sciences 社会科学

## Estimated Budget/Cost of Attendance for Undergraduates 2014–2015

### 学生成本预算 / 本科生成本预算

Estimated Cost of Attendance 学生成本预算	On Campus 校内	Off Campus 校外
CA Resident Tuition/Fees 加州居民学费	\$13,456	\$13,456
Non-CA Resident Supplemental Tuition 非加州居民附加学费	\$22,878	\$22,878
<b>Subtotal 小计</b>	<b>\$36,334</b>	<b>\$36,334</b>
Housing and Meals 食宿	\$12,254	\$9,650
Books and Supplies 书籍文具费	\$1,509	\$1,509
Transportation 交通费	\$771	\$1,560
Personal Expenses 个人开销	\$1,623	\$1,908
Health Insurance Fee/Allowance 健康保险费	\$1,632	\$1,632
<b>Subtotal 小计</b>	<b>\$17,789</b>	<b>\$16,259</b>
<b>Totals 合计</b>	<b>\$54,123</b>	<b>\$52,593</b>

For more information,  
please contact 欲知详情，请联络：

